

## ERNEST BOREL



### Royal Collection GBR6155W-4829

Founded in 1856, the Ernest Borel company celebrated its 155th anniversary in 2011 and took the opportunity to present new models and lay a new milestone in brand history, as epitomised by the Royal Collection. The product line is constantly reworked while preserving the inimitable Ernest Borel spirit and style. While this three-hand plus date model offers a pleasing blend of steel and gold tones clothing a classic round design and an extremely pure dial, it avoids any sense of monotony thanks to its small seconds off-centred at 6 o'clock. The transparent caseback also offers a chance to spend pleasant minutes watching the rhodiumed oscillating weight steadily swaying to and fro. This refined model offers ample proof, if such were needed, that Ernest Borel has lost none of its know-how over the past 155 years.

Movement	Automatic, Swiss made, ETA Calibre 2895 27 jewels: circular-grained and rhodiumed finishing, blued screws
Functions	Hours, minutes, seconds and date
Case	Stainless steel, 40.5 mm Gilt steel bezel Anti-reflective sapphire crystal and transparent caseback Water-resistant to 30 m / 3 ATM
Dial	White Applied hourmarkers and 12 o'clock Roman numeral Off-centred seconds at 6 o'clock Date window at 3 o'clock
Bracelet/Strap	Two-tone, steel and gilt steel with safety buckle

## ERNEST BOREL



### Royal Collection GBR6155W-4829

Fondée en 1856, la Maison Ernest Borel fêtait en 2011 ses 155 ans. L'occasion de présenter de nouveaux modèles et de poser un jalon dans l'histoire de la marque ; Royal Collection en est le parfait exemple. La ligne de produits est constamment retravaillée, et cela tout en préservant l'esprit et le style Ernest Borel. Si ce trois aiguilles-date marie harmonieusement l'acier et le doré, affiche un rond très classique et un cadran des plus épurés, il évite toute monotonie grâce à sa petite seconde excentrée à 6 heures. Le fond transparent permet lui aussi de laisser s'égrener les minutes à contempler la masse oscillante rhodiée tourner encore et toujours. Un modèle délicat qui confirme, si besoin était, que 155 ans plus tard, Ernest Borel n'a rien perdu de son savoir-faire.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, Swiss made, calibre ETA 2895 27 rubis ; finitions perlées et rhodiées, vis bleuies
Fonctions	Heure, minute, seconde et date
Boîtier	Acier inoxydable, 40.5 mm Lunette en acier doré Glace saphir traitée antireflet et fond transparent Étanche à 30 m / 3 ATM
Cadran	Blanc Index et chiffre romain à 12h en applique Seconde décentrée à 6h Guichet date à 3h
Bracelet	Bicolore, acier et acier doré avec boucle de sécurité